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Referat 1. Meddelelser 
- Elevsituationen: Frafald af én elev siden opstart efter 

sommerferien. 
- Personalesituationen: Langtidssygemeldinger pt. Det er ikke 

arb.relateret sygefravær, men ting i privatlivet som koster fravær. 
Fraværet presser de øvrige ansatte, men vi kæmper for at sikre 
at få vikarer ind til at dække fraværet. En medarbejder har meldt 
at han går på pension efter 40 år på Skovagerskolen. 

- Audit: Vi har haft arbejdsmiljø-audit. God feedback på vores 
arbejde med arb.miljø. 

- Leveregler: Nye plakater med udsagn fra medarbejdere på vej. 
Statements ift. hvad vi ønsker/forventer af hinanden som 
kolleger på Skovagerskolen. 

- Indsatser i år: Forsøger at tage tempoet ud af nye indsatser. Vi 
laver nedslag på ting vi før har arbejdet med; Low Arousal, 
systemisk tilgang og Søhestemad. Derudover er ”Legende 
tilgang til læring” overskriften lige nu, og forventes at fortsætte to 
skoleår. 

- Vi har fået tildelt en ny psykolog, Mie. 
 

2. Revidering årshjul 
Ingen kommentarer til årshjulet som udsendt. 

            
3. Budgetforlig 

Budgettet i år tilpasset den demografiske udvikling. Besparelser er ikke 
tilbagerullet. Velfærdsområdet generelt presset, hvilket vil udfordre 
budgetterne de kommende år. Dertil klimatilpasninger og forventet 
evaluering af den kommunale udligningsordning som også kan presse 
økonomien i kommunen. 
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Midler givet til forbedring af faglokaler på skolerne grundet oplæg fra 
Christiansborg. 
50 mio. kr. sat af til at understøtte mindre segregering fra de almene 
folkeskoler, engangsbeløb til forbedring af rammer o.lign.   
Årets forventede underskud på 14 mio. i U&L bliver dækket centralt fra 
også, så det ikke bebyrder budgettet. 
Afsat penge til borgerrådgiver, så ordningen fastholdes. 

 
4. Evaluering forældremøde 1/10 

Oplæg fra VUC: Deler vandene lidt. Langt ude i fremtiden for nogen, 
mere present fra andre (kun U) 
Fælles oplæg v/Anette: Generel god feedback. Vedkommende, nemt at 
spejle sig i. Mange blev bevæget af det, på en god måde. 
Oplever at oplægget er med til at trække forældre til møderne. 
Overvejelser omkring at ensrette, så alle har forældremøde på 
klasserne efter et fælles oplæg, for at styrke relationer og sparring 
forældrene imellem. Opbakning hertil fra bestyrelsen, så man med 
forældre fra klassen kan reflektere over oplægget. 
Forældrebestyrelsen opfordres til at komme med ideer til 
oplægsholdere. 

 
5. Ny Børne og Unge politik 

Politikken nu endelig godkendt. Politikken gælder også for os – og det 
skal vi hjælpe alle med at huske. 
Det store fokuspunkt er at forsøge at sikre, at så mange børn som 
muligt skal gå i skole i deres egen distriktsskole, dvs. mindske 
segregeringsgraden bredt set. Alle børn skal, iflg. Politikken, indgå i 
meningsfulde fællesskaber, og for nogen er det den lokale folkeskole, 
men det er det ikke for alle, herunder ikke for eleverne på 
Skovagerskolen. 

 
6. Evt. 

Organisationer der støtter familier: 
”For lige vilkår” tager ud som bisidder til familier 
”Den uvildige rådgivning” er en anden mulighed 
 
 

 
 

  

 


